

Higher Diploma and Diploma of Foundation Studies Programmes specifically offered for participants of Lantau Youth Development Program- “Youth-up²”
Note on Application

1. Subject to their meeting the entry requirements of the programme and payment of the required fees, applicants admitted to this Scheme will be enrolled as full-time students of either of the following programmes:

- Higher Diploma in Event Marketing and Promotion – Offered by IVE(Tsing Yi) ; or
- Diploma of Foundation Studies (Hospitality)– Offered by IVE(Haking Wong)

Each applicant can only register a study place of one VTC full-time programme.

2. If the students are de-registered or expelled for whatever reason from the above programme(s), they will also be considered to have withdrawn from the Scheme. All fees paid for the programme will not be refunded.

3. About 50% of the Higher Diploma in Event Marketing and Promotion Programme, and 70% of the Diploma of Foundation Studies (Hospitality) Programme will be delivered in Tung Chung, while the rest in VTC campuses. Students need to commute on their own to VTC campuses.

4. Tuition fees for 2016/17 academic year for the Higher Diploma in Event Marketing and Promotion programme and Diploma of Foundation Studies (Hospitality) programme are listed below:-

Programmes	Tuition Fees (HK\$)	
	1 st Year	2 nd Year [#]
Higher Diploma in Event Marketing and Promotion	\$52,200	\$52,200
Diploma of Foundation Studies (Hospitality)	\$25,500	

Tuition fees are subject to annual review. The tuition fee levels for AY2017/18 will be reviewed subject to inflationary adjustments and other relevant factors.

In addition to tuition fees, students are required to pay other fees such as caution money and English Module Benchmarking fee. Students of Higher Diploma in Event Marketing and Promotion Programme will also be required to pay students' union fees and the fee for the study packages of English modules. Payment due dates of all fees required are as follows:

- Registration fee (HK\$5,000): July 2016 (tentative)
- First installment: Aug 2016 (tentative)
- Second installment: Dec 2016 (tentative)

5. Students with financial difficulty can apply for the following financial assistance schemes:

Higher Diploma in Event Marketing and Promotion	Financial Assistance Scheme for Post-secondary Students (FASP), as well as the Non-means Tested Loan Scheme for Post-secondary Students (NLSPS) of Student Finance Office (SFO)
Diploma of Foundation Studies (Hospitality)	VTC's Fee Remission Scheme and the Flat Rate Grant for Academic Expenses, as well as the Extended Non-means Tested Loan Scheme (ENLS) of Student Finance Office (SFO)

6. Graduates of VTC's Diploma of Foundation Studies (Hospitality) programme are eligible to apply for VTC's Higher Diploma Programmes, which require five HKDSE subjects at Level 2 or above, including English Language and Chinese Language as the general entrance requirements.
7. VTC reserves the right to cancel any programme, revise programme name, content or change the offering institute(s) / campus(es) / class venue(s) if circumstances so warrant.

為大嶼山青年發展計劃—「躍升²」而提供的高級文憑及基礎課程文憑

申請需知

1. 獲計劃取錄的申請者，如符合以下課程的入學資格，經繳交所需費用後，將會註冊為有關 IVE 院校的全日制學生。申請者只可註冊一個 VTC 全日制課程學位。
 - 活動及推廣市場學高級文憑—開辦分校為 IVE(青衣)
 - 基礎課程文憑(酒店款接)—開辦分校為 IVE(黃克競)
2. 如同學因任何原因退學或被勒令退學，將亦被視作退出此計劃。所有已繳費用將不獲發還。
3. 活動及推廣市場學高級文憑中有約五成課堂，而基礎課程文憑(酒店款接)中則有約七成課堂，將於東涌進行。其餘課堂則將於職業訓練局院校進行。學生需自行乘坐交通工具前往職業訓練局院校。
4. 以下列出 2016/17 學年活動及推廣市場學高級文憑及基礎課程文憑(酒店款接)的學費:

課程	學費 (港幣\$)	
	第一年	第二年 [#]
活動及推廣市場學高級文憑	\$52,200	\$52,200
基礎課程文憑(酒店款接)	\$25,500	

學費水平會每年檢討。2017/18 學費水平會因應通脹及有關因素作適當調整。

除學費外，學生須繳交其他費用，如保證金、英文單元基準評核費等。活動及推廣市場學高級文憑學生需繳交學生會會費及英文單元研習教材費。所有費用之繳付限期如下:

- 註冊費 (\$5,000): 2016 年 7 月(暫定)
- 第一期學費: 2016 年 8 月(暫定)
- 第二期學費: 2016 年 12 月 (暫定)

5. 學生如有經濟困難，可申請有關的經濟援助計劃:

活動及推廣市場學高級文憑	學生資助處(SFO)的專上學生資助計劃(FASP), 或專上學生免入息審查貸款計劃(NLSPS)
基礎課程文憑(酒店款接)	職業訓練局的學費減免，及學習開支定額津貼，以及學生資助處(SFO)的擴展的免入息審查貸款計劃(ENLS)

6. 基礎課程文憑(酒店款接)畢業生可報讀職業訓練局開辦的高級文憑課程。高級文憑課程的一般入學條件為香港中學文憑考試五科成績達第二級或以上，包括英國語文及中國語文。
7. 職業訓練局可因應情況取消任何課程、修正課程名稱、內容或更改開辦課程院校／分校／上課地點。